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 Премијерка Србије Ана Брнабић оценила је да је јако позитивно што је председник
Одбора за спољне послове Представничког дома Конгреса САД Елиот Енгел био у
Србији и што је дошао да чује председника Александра Вучића.

  

  „То је изузетно важна посета која ме је изненадила. Размишљала сам да ће
председнику Вучићу то бити изузетно тежак састанак. Енгел је познат као један од
заштитника Приштине и знам колико ти разговори могу бити тешки“, рекла је Ана
Брнабић за ТВ Пинк.   

Она је додала да је Енгела видела и прексиноћ на пријему код амбасадора САД поводом
Дана независности САД и да је оно што је позитивно то што је Енгел рекао да је
састанак са Вучићем био искрен и добар. „Јасно је да ми имамо потпуно различите
ставове, али исто тако је јасно да само разговором можемо да дођемо до решења и неке
дугорочне нормализације односа“, оценила је премијерка. Према њеним речима, важно је
што је Енгел рекао да то што је пријатељ Албанаца не значи да не може да буде
пријатељ Србије, а то показује колико је данас Србија јача и да је показала да са њом
треба да се разговара. „Без Србије беба коју су створили не може да има било какву
будућност“, нагласила је Ана Брнабић и додала да није сигурна да ли је Енгел схватио
колико Приштина у овом тренутку спречава дијалог и до које мере је против било каквог
решења.

  

„Из мог разговора са Енгелом сматрам да он не мисли да је било какво решење на
помолу, да смо близу компромиса, па чак ни наставак дијалога“, навела је Ана Брнабић.
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Конгресмен САД Елиот Енгел: Вучић је моћна личност, која интензивно ради за
своју земљу; Независност Косова је нешто што се не поништава

  

(Данас)
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